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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 24. oktober 2012
stillet følgende spørgsmål nr. 29 til L 34, som hermed besvares. 

Spørgsmål 29:
”Hvilke akademiske refleksioner ligger bag, at ministeren foreslår, at en opgave, 
der har været løst af medarbejdere i Statsforvaltningerne, hvor hovedparten har 
været placeret i provinsen, og hvor kun 0,6 medarbejdere er placeret i 
København, flyttes til København, og at de 10 medarbejdere i provinsen skal 
flytte sig til den halve medarbejder i København?”

Svar:
Som oplyst i mit svar på spørgsmål 9 er sagsomfanget vedr. landbrugsloven i de senere 
år faldet betydeligt, bl.a. som følge af VK-regeringens liberalisering af landbrugsloven i 
2010. På baggrund heraf er det hverken økonomisk eller fagligt bæredygtigt at 
opgaverne vedr. landbrugsloven er delt ud på fem statsforvaltninger og 
NaturErhvervstyrelsen. For at fremtidssikre og effektivisere administration er det derfor 
nødvendigt at samle opgavevaretagelsen. Det er vurderingen, at dette bedst sker under 
NaturErhvervstyrelsen i København, hvor der i forvejen er et stort fagligt miljø vedr. 
regulering af landbruget og kort- og datagrundlag om jordbrugserhvervet.
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